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KOMISJA ROZWOJU GOSPODARCZEGO I INFRASTRUKTURY 

PRZESTRZENNEJ W KADENCJI 2010-2014 

 
Protokół nr 1/10 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 28 grudnia 2010r.  
w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 
Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Tadeusz Iwaniuk. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
3. Przyjecie planu pracy Komisji na rok 2011. 
4. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał Rady Powiatu Zgierskiego zgłoszonych na 

III sesję. 
5. Sprawy róŜne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący otworzył 1 posiedzenie Komisji i przedstawił zaproponowany porządek 
posiedzenia. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany porządek posiedzenia.  
 
Ad. 2 
Komisja jednogłośnie wybrała na Wiceprzewodniczącego Komisji radną Zofię Bielawską. 
 
Ad. 3 
Plan pracy Komisji na rok 2011 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła w/w plan. 
 
Ad. 4 
1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego  i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na 2011 
rok. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
2. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi        
w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat 
Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań. 
Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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3. Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miastu Zgierz prowadzenia zadań 
publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowym          
w granicach administracyjnych miasta Zgierza oraz udzielenia dotacji przez Powiat 
Zgierski dla Gminy Miasta Zgierz w celu realizacji przejętych zadań. 
Wicestarosta Zgierski  przedstawił projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia  4 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010 – druk „A”. 
Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski przedstawił projekt uchwały. 
 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010 – druk „B”. 
Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLI/388/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 4 stycznia 2010r. w sprawie uchwalenia budŜetu Powiatu 
Zgierskiego na rok 2010 – druk „C”. 

    Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały. 
 
     Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na 

2011 rok. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe Przewodniczący Rady skierował do Komisji 
skargę Pana Andrzeja Kubackiego – Gorweckiego na Zarząd Powiatu Zgierskiego w celu 
przeanalizowania i przedstawienia wniosków. Skarga dotyczy zaniechania działań Starosty 
Zgierskiego i jego pracowników w zakresie zapewnienia bezpiecznego dojścia do przystanku 
komunikacji publicznej na drodze powiatowej Nr 5167 E w Jedliczu A poprzez wyrównanie    
i utwardzenie tej drogi na odcinku od ul. Rekreacyjnej do przystanku (ok. 200 mb). Pisma         
w sprawie stanowią załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Wicestarosta Zgierski oznajmił, Ŝe skarga dotyczy braku działań Zarządu Powiatu 
poprzedniej kadencji, w związku z tym nie powinna być ona teraz  rozpatrywana. 
 
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby skargę uznać za niezasadną ze względu na to, Ŝe 
nie mamy wpływu na zaniedbanie Zarządu Powiatu poprzedniej kadencji. Zaproponował 
jednak, aby podczas Komisji wyjazdowych jakie zaplanowane zostały w okresie wiosennym 
przyjrzeć się temu odcinkowi drogi.  
 
Radna Lidia Elert oznajmiła, Ŝe nie moŜemy do tego tak podejść. W piśmie jakie przekazał 
Zarząd Powiatu napisane jest „ewentualne prace zmierzające do wykonania przedmiotowego 
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utwardzenia pobocza w pasie drogowym drogi powiatowej Nr 5767E w Jedliczu A, zostaną 
wykonane w 2011 r. po zabezpieczeniu środków finansowych…”. Więc jak moŜna 
powiedzieć, Ŝe skarga jest niezasadna. 
 
Radny Witold Kosmowski dodał, Ŝe napisane jest równieŜ, Ŝe będzie to wykonane jeŜeli 
będą, środki finansowe.  
 
Radny Bogdan Jarota wskazał, Ŝe w jego opinii skargę powinna rozpatrzyć Komisja 
Statutowo – Prawna.  
 
Radna Zofia Bielawska wskazała, Ŝe skarga ta powinna trafić równieŜ do Komisji 
Bezpieczeństwa  i Porządku Publicznego.  
 
Przewodniczący Komisji przypomniał, Ŝe  Przewodniczący Rady skierował skargę do 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 
 
Radna Zofia Bielaska zaproponowała, aby przeprowadzić wizję lokalną. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, Ŝe był zobaczyć to miejsce. Jednak przez duŜą 
pokrywę śniegu niewiele jest widać.  
 
Radny Arkadiusz Cichecki wskazał, Ŝe jeŜeli nie moŜna teraz ocenić tego pobocza to naleŜy 
przełoŜyć rozpatrzenie tej skargi na późniejszy termin. 
 
Radny Witold Kosmowski wskazał, Ŝe drogi powiatowe są dziurawe i kaŜdy zdaje sobie         
z tego sprawę. Więc  jeśli dla kaŜdej dziury w jezdni Komisja będzie organizować wizje 
lokalne to obawia się, Ŝe będzie ona zajmować się tylko takimi sprawami. KaŜdy będzie mógł 
napisać skargę, Ŝe Starosta Zgierski nie utwardził jakiejś drogi. Oczywiście będzie miał rację. 
Jednak mimo to jest  on za odrzuceniem tej skargi. 
  
Radny Michał Banaszczyk poparł przedmówcę. Wskazał, Ŝe nie moŜna zajmować się kaŜdą 
dziurą w drodze.  
 
Radny Witold Kosmowski zaproponował głosowanie nad tym, czy skarga jest zasadna, czy 
niezasadna. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi za zasadną - za głosowało      
0 radnych. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi za niezasadną - za głosowało      
7 radnych, wstrzymało się 3 radnych. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Andrzeja Kubackiego- 
Gorweckiego na Zarząd Powiatu Zgierskiego. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały uznając skargę za 
niezasadną. 

 
Radny Włodzimierz Pietruszewski zapytał, czy  udział procentowy w współfinansowaniu 
inwestycji drogowych jest taki sam dla wszystkich gmin.  
 
Wicestarosta Zgierski poinformował, Ŝe na chwilę obecną nie wie jakie będą zasady 
współpracy z gminami w tej kadencji. Wszyscy radni otrzymali projekt budŜetu na rok 2011. 
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Nie ma w nim umieszczonych Ŝadnych inwestycji. Nie ma równieŜ dofinansowań ani w 50%, 
ani w 100%. 
 
Komisja ustaliła termin posiedzeń na wtorek w tygodniu sesji o godz. 1500.  
 

Radna Zofia Ogórek zgłosiła wniosek, aby w projekcie budŜetu na rok 2011 umieścić 
dodatkową rubrykę „przewidywane wykonanie za rok 2010”. 
 
Komisja przez aklamację przyjęła w/w wniosek jako wniosek Komisji. 
 
Ad. 6 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      
1 posiedzenia Komisji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała     


